

**Title:** Authorization For Release of Information  
文件名： 信息公开授权书

**Policy Owner:** Office of Academic Support and Disability Services  
文件所有者： 学术支持及残疾服务办公室

(This form should be completed when a student desires to have information shared with 3rd party individuals or organizations not listed on the FERPA release form).

学生希望与第三方个人或组织共享信息 而 FERPA 表格未列时应签写此表

**I (Name of the Student):**

Give the Office of Academic Support and Disability Services (OASDS) at The Tianjin Juilliard School permission to release and exchange information with the following listed below to determine reasonable accommodations for my disability in accordance with the Americans with Disability Act of 2008.

我授权天津茱莉亚学院学术支持及残疾服务办公室（OASDS）按照 2008 年美国残疾人法案，与下面所列部门公开和交换信息根据我的残疾情况提供调节便利。

**Name of the Individual to release information to:**

接受信息的个人:

**Title/Organization/Relation:**

职务/组织/关系:

**Phone number:**

电话:

**Email Address:**

电邮地址:

I give OASDS permission to discuss and share the following types of information: (Check all preferred.)

我授权 OASDS 讨论及分享下列信息:

Registration and Accommodation Verification – including registration status with OASDS, approved, and denied accommodations.

注册和调节服务证明- 包括在 OASDS 的注册情况，批准和未通过的调节措施。

Supporting Documentation – including all third party records, diagnosis, assessments, evaluations, medical reports, and functional limitations.

支持材料-包括所有第三方记录，诊断，评估，医疗报告，及身体功能限制。

Academic information – including academic standing, attendance, and academic progress reports.

学术信息- 包括学术成绩，出勤，及学术进展报告。

Progress Reports – including reports on involvement with OASDS, interaction notes, topics discussed with OASDS staff, reports from instructors.

进展报告-包括与 OASDS 合作的报告，交流记录，与 OASDS 志愿讨论的题目，教师的报告。

Other: (Please specify)

其他（请具体说明）

**This permission will expire one year from the date of signature or when I inform OASDS, in writing, of my desire to discontinue disclosure of information to the party identified above.**

此授权自签字日期一年后失效，或我书面通知 OASDS 我中断与上述列出的个人/组织信息分享。

**Student's Signature:**

X \_\_\_\_\_ ]

**Date:**

Please contact OASDS at [osasds@tianjinjuilliard.edu.cn](mailto:osasds@tianjinjuilliard.edu.cn) if the document is not accessible for any reason.

如因任何原因无法找到此文件，请用邮件联系我们 [osasds@tianjinjuilliard.edu.cn](mailto:osasds@tianjinjuilliard.edu.cn)